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URBANISME 

L'Ajímtament no vol que les obres del golf 
de Caldes s'aUarguín més de dos anys 

A partir del permís, si les obres duren més, es podrà requalificar la zona 
NÚRIA ASTORCH 

• Caldes de Malavella.— El Pla General de 
Caldes de Malavella preveu que si els promo
tors del camp de golf de Caldes de Malavella 
—Professional Golf Association (PGA), el 

El Pla General determina que 
les obres del sector residencial no 
es podran desenvolupar fins que 
no estigui fet el camp de golf. 
Aquesta mesura es reforça amb 
una altra que faculta l'Ajuntament 
per requalificar la part residencial 
com a sòl no urbanitzable si els 
promotors no han acabat el golf 
abans de dos anys des de l'apro
vació del projecte d'urbanització 
de l'equipament esportiu. Coma-
lada explica que aquesta mesura 
va ser introduïda per l'Ajuntament 
en la revisió del pla i que va enca
minada «a evitar que es perpetuï 
una situació de no utilització d'uns 
terrenys». Actualment, l'Ajunta
ment de Caldes disposa del pro
jecte d'urbanització del pla espe
cial de l'equipament esportiu, així 
com del pla parcial del sector resi
dencial. Tots dos estan sotmesos 
a estudi per part dels serveis tèc
nics que han d'elaborar un infor
me per «determinar quina és la 
part que correspon al camp de 
golf i quina, a la del sector resi
dencial», segons Comalada. 

La revisió del Pla General de 
Caldes, autoritzada el desembre 
de 1989 per la Comissió d'Urba
nisme de Girona, va ser aprovada 
el 6 d'abril passat. L'Ajuntament 
havia sol·licitat modificar el plan-

L'Ajuntament de Calella 
tindrà onze regidories 
• Calella.— El nou cartipàs 
municipal de l'Ajuntament de 
Calella va quedar constituït dijous 
al vespre amb la creació d'onze 
regidories, que són ocupades pels 
set regidors de CiU, els tres del 
PP i dos del grup mixt. Les àrees 
d'Administració Local, Benestar 
Social, Obres, Governació i 
Fornent Econòmic no han estat 
creades perquè els pressupostos 
municipals estan adaptats a la 
divisió per regidories, segons va 
manifestar l'alcalde, Joaquim Rey. 
Durant el ple, l'equip de govern 
va aprovar dues propostes del 
PSC, a l'oposició. Una era" sobre 
l'augment del sou dels regidors de 
l'oposició a 25.000 pessetes fixes 
mensuals. El consistori va aprovar 
els sous per a l'alcalde, que rebrà 
275.000 pessetes mensuals ja que 
s'hi dedicarà exclusivament; els 
tinents d'alcalde, que en rebran 
120.000; els regidors amb cartera, 
que en cobraran 108.000; mentre 
que els de l'oposició també rebran 
un sou fix, tot i que en un principi 
només havien de cobrar 12.000 
mensuals i 13.000 per assistència 
a ple. / S.GORDILLO. 

Critiquen el pacte entre 
CíU i ERC a Figueres 
• Figueres.- Catalunya Lliure 
de Figueres ha criticat la decisió 
d'Esquerra Republicana de Cata
lunya de governar conjuntament 
amb Convergència i Unió a la ciu
tat de Figueres. Josep Fàbrega, 
membre de Catalunya Lliure, va 
manifestar a aquest diari que 
«sempre que es realitza un pacte, 
sigui entre persones, empreses o 
forces polítiques, un ha de cedir 
alguna cosa a l'altre», va dir. Per 
a Fàbrega, «no s'entén com ERC 
pot tenir la cara de governar amb 
gent com ía de CiU». / M.RIVAS 

RACC i un grup d'inversors privats— no han 
executat les obres de l'equipament esportiu en 
el termini de dos anys a partir del moment 
de l'aprovació definitiva del projecte d'urba
nització, l'Ajuntament podrà iniciar els tràmits 

per reclassificar el sector residencial com a sòl 
no urbanitzable. L'alcalde de Caldes, Lluís 
Comalada, va afirmar ahir que aquesta inicia
tiva va sorgir de l'Ajuntament com una mesura 
per assegurar la construcció del camp. 

A la fotografia, els terrenys on es projecta construir el camp de golf. 

tejament urbanístic del municipi topista A-17 i la N-II. Els promo- d'unes 1.500 places i un centre clí-
per poder introduir-hi la construc- tors han previst, a més del golf, nic especialitzat en recuperació 
ció d'un camp de golf de 36 forats aixecar 360 habitatges, un hotel, física. La inversió prevista és de 
en uns terrenys situats entre l'au- un club per als socis, un pàrquing 1.450 milions de pessetes. 

SEGURETAT CIUTADANA 

Precinten la discoteca Red Sun de Lloret 
de Mar perquè incomplia la normativa 
El sostre del local no feia l'alçada mínima que marca la llei 

CARLES RIBERA 
• Lloret de Mar.— Agents de la 
Policia Local de Lloret van pre
cintar ahir a la matinada la dis
coteca Red Sun, del barri de 
Fenals, després que fa un any l'A
juntament de la població va dictar 
una ordre de tancament perquè la 
sala no reunia les mesures de 
seguretat mínimes ni respectava la 
normativa vigent pel que fa a l'al
çada del sostre del local. La dis
coteca, que està situada a la can
tonada dels carrers Pere Codina 
i Montevideo, prop de la carretera 
de Blanes a Lloret, havia rebut 

una ordre de tancament de l'A
juntament de Lloret datada el 31 
d'agost de l'any 1990, que va ser 
ratificada el 30 d'abril passat, ja 
que els propietaris de la sala no 
havien procedit a complir-la. D'a
leshores ençà, la Policia Local de 
Lloret ha tramitat un total de 115 
denúncies, gairebé una cada tres 
dies, davant l'incompliment de 
l'ordre de tancament esmentada, 
motiu pel qual finalment s'ha pro
cedit al tancament. Segons la nor
mativa vigent, l'alçada reglamen
tària que ha de tenir un local d'a
questes característiques és de tres 

metres i vint centímetres, i el sos
tre de la discoteca Red Sun no 
és superior en cap cas als dos 
metres i quinze centímetres, molt 
per sota del que assenyala la nor
mativa. Fonts de l'Ajuntament 
han especificat que la discoteca no 
ha estat tancada, sinó precintada, 
ja que l'ordre de tancament ja 
estava donada, i «l'únic que s'ha 
fet és evitar que els propietaris 
puguin continuar infringint l'ordre 
anterior». Per aixecar la sanció a 
la discoteca, aquesta haurà de 
procedir al condicionament de les 
instal·lacions. 

Deneguen la proposta 
del PSC de fer una 
àrea d'esbarjo a Olot 
• Olot.— L'Ajuntament d'Olot 
va rebutjar dijous passat, amb els 
vots en contra de CiU i amb els 
vots a favor dels partits de l'opo
sició, la moció presentada pel 
grup dels socialistes en què es pro
posava construir una àrea d'esbar
jo amb piscines al recinte tancat 
del Pavelló Polisportíu. La pro
posta del PSC, que apuntava la 
possibilitat d'aprofitar l'espai verd 
de darrere el nou pavelló per ins
tal·lar-hi tres piscines de poliester 
de diferents dimensions, una àrea 
tova per a solàrium i d'altres acti
vitats, i una guingueta amb servei 
de bar. L'equip de govern de CiU 
va votar en contra de la proposta 
perquè va considerar que el pave
lló polisportiu no és el lloc més 
adequat per construir-hi una pis
cina pública. CiU va apuntar, a 
més, que aquesta instal·lació ja 
està prevista en el projecte de 
Lleure 2002 als Tussols-Can Basil, 
i va proposar com a alternativa 
immediata utilitzar les piscines 
públiques que hi ha als pobles 
veïns. / s.A. 

Posaran 30 nous 
contenidors per recollir 
vidre al Baix Empordà 
• La Bisbal d'Empordà.— L'em
presa Santos Jorge SA, encarre
gada del servei de recollida de 
vidre del Baix Empordà, col·locarà 
durant els mesos d'agost i setem
bre trenta contenidors de recollida 
de vidres als municipis de la 
comarca on encara no n'hi ha, 
segons van informar ahir fonts del 
Consell Comarcal, entitat que ges
tiona el servei. L'estiu passat, 
l'empresa ja va posar 66 conteni
dors als principals municipis de la 
comarca i a la zona costanera. El 
pressupost dels prop de cent con
tenidors és d'uns nou milions de 
pessetes. La finalitat del servei és 
que el benefici del vidre recollit 
es destini a la Mancomunitat 
Intermunicipal del Baix Empordà 
per a l'Atenció als Disminuïts Psí
quics, un cop l'empresa hagi 
amortitzat la despesa dels con
tenidors. / A.v. 

Fan un mur al pati de 
FEiximenis de Girona 
per separar els pàrvuls 
• Girona.— Un mur de mig 
metre d'alçada i 0,40 centímetres 
d'amplada, que es va començar a 
construir la setmana passada al 
col·legi Eiximenis de Girona, sepa
rarà la secció de pàrvuls de la de 
la resta d'alumnes, servirà de banc 
i tancarà l'espai que quedava ente 
la pista de bàsquet i la resta del 
pati. Aquesta obra s'ha fet a peti
ció de la direcció del col·legi, i té 
un pressupost d'un milió i mig de 
pessetes. / P.M. 

SANITAT 

El personal del CAP de Santa 
Clara ja s'ha traslladat a 
diferents centres sanitaris 

M.C. 
• Girona.— Els cinquanta pro
fessionals del Centre d'Assistència 
Primària (CAP) del carrer Santa 
Clara es van distribuir dissabte 
passat entre la Clínica Esperança, 
el Montepío Tèxtil, l'ambulatori 
del carrer Figuerola i la Clínica 
Girona. El servei d'urgències es 
manté al mateix lloc, i a l'Hospital 
de Santa Caterina hi ha la unitat 
d'educació maternal. Ahir el per
sonal sanitari traslladat va comen
çar a oferir els seus serveis als cen
tres respectius, on s'hi quedaran 
fins que d'aquí a uns divuit mesos 
s'acabin les obres —que es van ini

ciar el dia 15 d'aquest mes— per 
remodelar i ampliar els consultoris 
del CAP de Santa Clara. 

Els sindicats i l'ICS van arribar 
divendres al matí a un acord i van 
desconvocar la vaga indefinida, 
que s'havia d'iniciar el dia 25. Les 
converses van cloure amb el com
promís per part de l'ICS de garan
tir per escrit al personal del centre 
que podrà tornar al CAP de Santa 
Clara amb les mateixes condicions 
laborals quan s'acabin les obres, 
així com el compromís d'agilitar 
els tràmits per llogar el local del 
costat de l'ambulatori del carrer 
Figuerola. 

POUS I PERFORACIONS 

Demani el seu pou a DURAN 

si desitja aigua abundant. 
La bola del món i la barrina el conduiran a 

PERFORACIONS DURAN. 

Tels. 57 08 24 - 57 39 15 
BANYOLES - (Girona) 
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